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Pozor také na rozdíl výslovnosti u EU. Jak prvním dílu online kurzu na 
f dva typy výslovnosti nejen pro EU, ale i OEU. Jen si to v rychlosti 

ipomeneme.

1. Vý :

peur fleur meilleur couleur

2. Výslovnost :

heureux peureux

VÝSLOVNOST Q/QU

Pozor na výslovnost Q a QU. Ob « K » !

quinze quatorze quarante cinquante

:

cinq coq

POZOR na rozdíl mezi « que » a « qui ». U « que » « K » E, 
pokud nad , nevyslovujeme ! U « qui » « KI », « I »

VÝSLOVNOST TION / SION

! Písmeno I, které se v koncovce nachází se 
vyslovuje jako J, TION, tak zde písmeno T vyslovujeme jako S, 

la télévision   la discrimination tion tion

Stejné pravidlo platí i pro TI ve slovech ve slov : le dictionnaire 


